
RAPORTTI ALUEEN / LOHKON / TOIMIKUNNAN / TYÖRYHMÄN 
TOIMINNASTA EDELLISEN HALLITUKSEN KOKOUKSEN JÄLKEEN 
 

Alueen / Lohkon / Toimikunnan  / Työryhmän nimi 
 
Lions Quest (ja Puhtaat Vedet, kunnes saamme piiriin 
Ympäristövastaavan) 

Raportin laati  
 
Johanna Arho-Forsblom 14.11.2020 

Mikä on alueen/lohkon/toimikunnan / työryhmän tilanne (edellisen hallituksen kokouksen jälkeen) ja 
lähiajan tavoitteet?  
 
Elämisentaidot Lions Quest  
 
Osallistuminen Suomen Lions-liiton LQ -toimijoiden kokoontumisiin:  

- Aloitusseminaari Porissa 28. – 30.8.2020 ja ohjelman esittely KVN-kokouksessa 
- LQ-työryhmän kokoukset GTM -yhteydellä kerran kuukaudessa (kouluttajan tehtävä varsinaisesti) 
- LQ-toimijoiden viestittelyä whatsup’illa (LQ pj:t + kurssisiht. + CD + kuvernööriedustaja) 

 
Markkinointi:  

- Juttu Lion-lehdessä 4/2020. Tässä digit.lyhennelmä: 
https://mydigimag.rrd.com/publication/?i=671680&article_id=3750744&view=articleBrowser&ver=htm
l5 

- Videoterveiset digitaalisessa Lion-lehdessä 5/2020: https://drive.google.com/file/d/1E9Iv-
HnaxGgep9EeTW3oeUR8JpAsZ4gU/view 

- Piirifoorumissa 26.9. puheenvuoro 
- Videoterveiset Aluefoorumeille ja muutenkin avuksi ohjelman markkinointiin eri piireissä: 

https://youtu.be/2iBRwadOChw (jaettu mm. viimeisessä liiton kk-kirjeessä) 
- Sähköpostiviestittelyä ja puheluita: klubit, kasvattajat ja liiton LQ-toimijat (kurssisiht. ja CD) 
- Lions Quest Finland FB-sivun päivittämistä 

 
Uuden suunnittelua:  

- KiTeNet eli Kiusaamisesta terveeseen nettikäyttäytymiseen -projektin suunnittelua Hannu Anttosen 
ja Thorleif Johanssonin kanssa sekä videopuheluin kasv.tiet. tohtori Päivi Hamaruksen kanssa.  

 
LQ -peruskurssi täynnä ja toteutuu 19. – 20.11. Jyväskylässä, hotelli Albassa  

- Positiivinen ongelma: Kaikki halukkaat eivät mahdu mukaan eivätkä kaikki halukkaat klubit pääse 
sponsoroimaan. 
 

Liikuntaseuravalmentajien kurssi huhtikuussa 2021. Kurssin markkinointi alkaa vuoden 2021 alussa.  
 
Puhtaat Vedet -työryhmän jäsenenä ja G-piirissä asian esittelijänä kunnes löydämme oman 
Ympäristövastaavan:  

- Työryhmän tapaaminen Porissa 26.9.2020 
- Diaesitys Jämsässä 26.9. (Piirifoorumissa)  
- Työryhmän kokoukset Teams -yhteydellä  
- Virtuaalinokipannukahvit noin kerran kuukaudessa (asiantuntijoiden luentoja)  
- Whatsupp -viestittelyä piirien Ympäristövastaavien ja Lions-liiton työryhmän kanssa (kaksi ryhmää) 

 

Mitä asioita alue/lohko/toimikunta / työryhmä esittää hallituksen päätettäväksi? 
. 

Mahdollista muuta huomioitavaa. 
Olin mukana LC Kärkölän ja LQ pj. Kari Julkusen + DG Nina Moilasen järjestämässä tapahtumassa 
Kärkölässä, Huovilan Puistossa 3.10.2020. Tapahtuman nimi oli ”Tullaan tutuiksi” ja se piti sisällään hyvää 
syömistä, puistoon tutustumista sekä sen, että esittelin LQ-ohjelmaa osallistujille. Tapahtuma oli erittäin 
onnistunut ja toivoisin, että voisimme järjestää jotain vastaavaa G-piirissä – sitten kun se pandemian suhteen 
on mahdollista. Nina Moilanen teki tapahtumasta videokoosteen, johon tässä linkki: 
https://youtu.be/rjD1HQuudus 
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